

N° 38114

Le 9 août 2018

August 9, 2018

ENTRE :

BETWEEN:

Marie-Maude Denis

Marie-Maude Denis

Demanderesse

Applicant

- et -

- and -

Marc-Yvan Côté

Marc-Yvan Côté

Intimé

Respondent

- et -

- and -

Sa Majesté la Reine et procureure générale
du Québec

Her Majesty the Queen and Attorney General
of Quebec

Intervenantes

Intervenors

JUGEMENT

Les demandes d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Québec), numéro 200-10-003504-185, 2018 QCCA 611, daté du 12 avril 2018, et de l'arrêt de la Cour supérieure du Québec, numéro 200-36-002657-187, 2018 QCCS 1138, daté du 22 mars 2018, sont accueillies avec dépens suivant l'issue de la cause. Les deux appels seront entendus en même temps comme un seul appel. L'audition de l'appel sera accordée un traitement accéléré et l'échéancier pour la signification et le dépôt des documents sera fixé par le registraire.

JUDGMENT

The applications for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-10-003504-185, 2018 QCCA 611, dated April 12, 2018, and from the judgment of the Superior Court of Quebec, Number 200-36-002657-187, 2018 QCCS 1138, dated March 22, 2018, are granted with costs in the cause. Both appeals will be heard together as a single appeal. The hearing of the appeal is to be expedited and the schedule for serving and filing materials will be set by the Registrar.

J.C.C.
C.J.C.